
Protokół Nr XL/10

z sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński 
odbytej dnia 09 września 2010 r. 

w sali konferencyjnej urzędu gminy nr 201 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Wojciechowski o godz. 1000 otworzył obrady XL sesji Rady Gminy
Stargard Szczeciński, zwołanej na wniosek wójta . 
Po powitaniu oświadczył ,Ŝe zgodnie z listą obecności w obradach sesji uczestniczyło 14 radnych , co
wobec ustawowego składu rady wynoszącego 15 osób , stanowiło quorum do podejmowania
prawomocnych decyzji i uchwał .
Radny nieobecny : 
1.Jurec Bronisław – nieobecność usprawiedliwiona 
W obradach sesji uczestniczył Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz ,Sekretarz Gminy Danuta śygadło .
Wójt Gminy przedstawił uzasadnienie do wniosku w sprawie zwołania  sesji stanowiące jednocześnie
uzasadnienia do projektu uchwały . 
Lista obecności radnych stanowi załącznik  nr 1 do protokołu . 
Protokół Nr XXXIX z sesji Rady Gminy Stargard Szczeciński z dnia 25 czerwca 2010 r. , został przyjęty
jednogłośnie bez odczytywania .
Do porządku obrad sesji radni  uwag i zmian  nie zgłosili .
Porządek obrad XL sesji Rady Gminy  Stargard Szczeciński według , którego rada obradowała
przedstawiał się następująco :
1. Sprawy regulaminowe:
- otwarcie obrad XL sesji Rady Gminy 
- stwierdzenie quorum 
- przyjęcie protokołu Nr XXXIX/10   z obrad sesji Rady Gminy Stargard  Szczeciński   w dniu  25 
  czerwca  2010 r.
2.Interpelacje radnych 
3.Podjęcie uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie aneksu nr 2, do   umowy o współpracy   w 
   sprawie udziału w przedsięwzięciu pod nazwą   „ Ochrona wód   jeziora Miedwie poprzez  budowę 
   kanalizacji i przebudowę oczyszczalni ścieków na obszarze aglomeracji Stargard Szczeciński „
4.Wolne wnioski i zapytania 
5.Sprawy róŜne
6.Zamknięcie obrad  sesji
Ad.1
Jak wyŜej .
Ad.2
Przewodniczący rady poinformował ,Ŝe w dniu 03 września 2010 r. została złoŜona przez radnego
Edwarda Lutyńskiego interpelacja , która została przekazana wójtowi w celu udzielenia odpowiedzi ,a
następnie  odczytał treść interpelacji . 
Ad.3
Podjęcie uchwały  Nr XL/319/10 w sprawie wyraŜenia zgody na zawarcie aneksu nr 2, do  umowy o
współpracy   w sprawie udziału w przedsięwzięciu pod nazwą   „ Ochrona wód   jeziora Miedwie
poprzez  budowę kanalizacji i przebudowę oczyszczalni ścieków na obszarze aglomeracji Stargard
Szczeciński „
Przewodniczący poprosił radnych o uwagi bądź pytania do w/w projektu uchwały .
Radny Edward Lutyński -  odnosząc się do projektu uchwały , a w szczególności  do zapisów § 6  aneksu
do umowy  min. zapytał  , czy takim zapisem gmina  nie pozbywa się prawa kontroli nad spółką .
Pieniądze pójdą na oczyszczalnię , a nie na  inwestycje gminne  -zdaniem radnego jest to pewne
niebezpieczeństwo dla gminy .
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Wójt Gminy – m.in. odpowiedział ,Ŝe przetarg został rozstrzygnięty i 14 września zostanie podpisana
umowa i pierwszy etap  realizacji wniosku  to właśnie zadania z terenu naszej gminy , a ostatni etap to
oczyszczalnia ścieków .Dalej wójt podkreślił ,Ŝe właśnie ten aneks jest większą gwarancją ,Ŝe ten
wniosek będzie zrealizowany i dostaniemy środki . Wójt zaznaczył ,Ŝe w momencie podpisania umowy
ze spółką zostanie  wszystko szczegółowo opisane, a biorąc pod uwagę udziały, gmina będzie miała
swego  przedstawiciela we władzach . 
Radny Edward Lutyński – powiedział ,Ŝe biorąc pod uwagę zapisy w projekcie uchwały to raczej nasz
członek nie wejdzie do rady nadzorczej . 
Sekretarz Gminy poinformowała ,Ŝe radca prawny w rozmowie  zapewnił, Ŝe nie ma Ŝadnego
zagroŜenia , a jest  krótki okres  do dostarczenia dokumentów , kaŜdy aspekt sprawy szczegółowo będzie
umowa zawierała i dodatkowo wyjaśniła znaczenie słów „ uprzywilejowanych udziałów  „ zgodnie z
przepisami kodeksu spółek prawa handlowego .
Radny Klim poinformował ,Ŝe miasto posiada 3 udziały , a MPGK 2 udziały . 
Radny Edward Lutyński – zabierając głos m.in. powiedział , Ŝe naleŜy patrzeć w ten sposób ,  Ŝe  coś
oddajemy i to dla spółki miejskiej .
Przewodniczący rady zapytał się co się stanie jak nie podpiszemy .
Wójt Gminy wyjaśnił ,Ŝe jesteśmy na II stopniu oceny merytorycznej wniosku i gwarantuje to
otrzymanie dofinansowania . Dalej wójt poinformował ,Ŝe gmina Kobylanka równieŜ w dniu dzisiejszym
podejmuje taką samą uchwałę. Odpowiadając na pytanie ile wynosi procent  udziałów gminy -wójt 
odpowiedział ,Ŝe około 40 % razem z gminą Kobylanką .
Wobec braku dalszych pytań i uwag przewodniczący rady odczytał projekt uchwały Nr XL/319/10 i
poddał pod głosowanie .
Rada Gminy w obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania 14 głosami „za” , „ przeciw”
0 i głosy „ wstrzymujące się „ 0 – podjęła uchwałę Nr XL/319/10 , która stanowi załącznik nr 2 do
protokołu .
Ad.4
Radna ElŜbieta Kucaj – zapytała się wójta czy składany był wniosek o dofinansowanie remontu dróg
gminnych  ?
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe nie, poniewaŜ  w budŜecie gminy nie było przeznaczonych na ten cel
środków , a mówiąc prościej gminę obecnie finansowo nie stać  na taki wydatek . 
Radna Renata Kornet – zapytała  o sprawę dotyczącą stojącej wody przy drodze w Sownie . 
Wójt odpowiedział ,Ŝe ta sprawa będzie załatwiona w miesiącu wrześniu, ma być zamontowana
studzienka chłonna .
Radna Ewa Domańska – poruszyła temat przejęcia od agencji przez gminę dróg osiedlowych np. w
Krąpielu .
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe odnośnie Krąpiela to została przyznana kwota przez agencję na
wyremontowanie drogi i do końca roku gmina musi wykonać remont .
Radny Edward Lutyński  poruszył następujące sprawy, a mianowicie :
- był wykonany remont drogi obok sklepu „Magnolia” w Małkocinie  i naleŜy zgłosić aby na końcu drogi
  została załoŜona przez wykonawcę  barierka zabezpieczająca ( bo jest rów) .
Wójt odpowiedział ,Ŝe teŜ tak uwaŜa i pismo zostało juŜ wysłane do powiatu , a ma jeszcze uwagę co do
droŜności przepustu na tej drodze . 
Kolejno radny Edward Lutyński odnosząc się do omawianego  projektu uchwały  powiedział,Ŝe nie
jesteśmy beneficjentem  , a ubogim krewnym . 
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe beneficjentem jest Miejskie Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej
Spółka zo.o..
Radna Kucaj ElŜbieta – zapytała się czy będzie w tym roku dokończony remont drogi Skalin
-Wierzchląd.
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe raczej w tym roku gmina nie wykona tego remontu poniewaŜ stan tej
drogi w ocenie wójta i fachowców nie jest taki zły , a są drogi w gorszym stanie .
Radny Edward Lutyński – poinformował ,Ŝe przy remoncie przepustu naruszona została sieć 
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wodociągowa pod ziemią , która biegła na głębokości 20 cm. Rura była zaizolowana i radny
powiedział ,Ŝe z posiadanej przez niego wiedzy została po usunięciu awarii zasypana  rura bez izolacji i
naleŜy to sprawdzić . Radny zaproponował w tym miejscu zrobienie zasuwy .
Kolejno wójt gminy odpowiadając na temat przejęcia dróg od powiatu poinformował ,Ŝe szczegółowo ta
sprawa będzie omawiana na posiedzeniu komisji .
Radny Kuźma Władysław – przypomniał o konieczności naprawienia  wyrwy w drodze   na moście w
Pęzinie .
Radny Roman Klim – poinformował ,Ŝe na elementach drewnianych znajdujących się przy świetlicy
wiejskiej w Klępinie pojawił się grzyb i dlatego naleŜy sprawdzić , czy w ramach gwarancji nie moŜna
tej usterki zgłosić do producenta .
Radny Adam Kochaniec zapytał się odnośnie sprawy , a mianowicie lokalizacji świetlicy wiejskiej w
Koszewie . 
Wójt Gminy -odpowiedział ,Ŝe pojawiły się inne propozycje , ale zrobiony jest projekt na tą starą część
przy szkole i tak będzie . 
Radny Daniel Wilk – poinformował ,Ŝe w szatni sportowej w Grzędzicach przy opadach  deszczu ,
zaczyna woda cieknąć z sufitu i dlatego radny zaproponował , aby  sprawdzić cały dach .
Druga sprawa poruszona przez radnego dotyczyła zalewania 2-3 gospodarstw przez wodę spływającą z
wyŜej połoŜonych pól i jest propozycja , aby przez grunty osoby prywatnej ,która wyraziła zgodę-
przeprowadzić drenaŜ do rowu .
Wójt Gminy wyjaśnił ,Ŝe zna tą sprawę równieŜ przeprowadził rozmowę na ten temat z fachowcem i jest
propozycja, aby wyczyścić stare zasypane rowy i w ten sposób będzie moŜna odprowadzić wodę.  
Radna Czwertlik Gabriela – zapytała  , kiedy będzie moŜna wejść do świetlicy  w Strachocinie, aby
zwołać zebranie wiejskie  , a druga sprawa dotyczyła obecności lisów na terenie wioski .
Wójt Gminy w sprawie świetlicy odpowiedział ,Ŝe kończone są juŜ prace i będzie moŜna zwołać
zebranie, a sprawa lisów zostanie zgłoszona . 
Radny Klim – zapytał  o remont budynku starej świetlicy w Klępinie.
Wójt Gminy – wyjaśnił ,Ŝe przystąpiono do remontu budynku  i w trakcie prac  okazało się, Ŝe budynek
naleŜy rozebrać bo się nie nadaje do  remontu , co zostało poparte wykonaną wówczas   ekspertyzą.
Wydatki dodatkowe to rozbiórka tego budynku i zabezpieczenie ściany przyległego do świetlicy budynku
mieszkalnego .
Natomiast odnośnie lokalu po byłej świetlicy w Klępinie  ma być przeznaczony do sprzedaŜy, tak
poinformował wójt . 
Przewodniczący rady poinformował ,Ŝe na sesję w dniu 17 września z referatu gospodarki 
nieruchomościami i rolnictwa są przygotowane trzy projekty uchwał do których są  załączniki w formie
duŜych  opracowań , radni  zdecydowali ,aby przegrać to na płytki CD .  
Ad.6
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Wojciechowski podziękowała
wszystkim za udział i godz. 10 20 zamknął obrady XL sesji rady Gminy Stargard Szczeciński .
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